
InvitatZIUA: buna dimineata!

Anon8971: domnul primar cu ce echipa de consilieri veti intra in alegeri?

Mihai: cati bani ati primit de la guvern de la bugetul de rezerva la utima alocare?

InvitatZIUA: Lista de consilieri urmeaza sa se definitiveze in functie si de propunerile
venite din partea PNL. Oricum pe locurile rezervate PSD vor fi persoane care au
notorietate si s-au remarcat in comunitate prin implicarea in problemele urbei.

InvitatZIUA: Se pare ca pentru Eforie au fost alocati 100.000 lei. Din pacate sunt prea
putini pt nevoile administratiei.

InvitatZIUA: Inca nu am fost instiintati oficial.

Anon3 5 4 4 : cand va fi declarata eforie statiune balneara? ce alte proiecte v-aţi propus
pentru incurajarea turismului?

Anon3 5 4 4 : cum veţi incuraja turistii care au luat calea B ulgariei sa vina la Eforie? V-aţi
gâ ndit la atragerea de investitori?

InvitatZIUA: Proiectul de hotarare de guvern este la avizare la ministerele care emit
avizele necesare. . asteptam de la o zi la alta...

InvitatZIUA: Investitorii seriosi au gasit mereu usa deschisa la noi. Din pacate cadrul
legislativ si criza care nu se mai termina ii impiedica pe multi sa dezvolte proiecte de
anvergura.

InvitatZIUA: Pentru atragerea turistilor derulam chiar acum un proiect cu finantare
europeana pentru promovarea imaginii Eforiei. Noi dorim sa insa sa sustinem si agentii
economici sa isi promoveze individual ofertele.

Camelia: veti sustine candidatura fratelui dvs la functia de presedinte al Consiliului
Judetean sau veti vota candidatul partidului dvs?

Petrica: De ce credeti ca ar trebui sa va mai voteze localnicii?

InvitatZIUA: Pentru a finaliza proiectele incepute, pentru a le incepe si finaliza pe cele
aflate in asteptare pe la ministere, pentru ca am facut ce am promis.

InvitatZIUA: Si nu in ultimul rand pentru ca eu chiar sunt pregatit pentru o astfel de
responsabilitate din punct de vedere profesional. O administratie facuta dupa ureche,
lautareste, nu poate performa pe termen lung.



Camelia: v-ati gandit sa deschideti economate si in eforie, asa cum vrea sa faca primarul
Mazare la Constanta?

InvitatZIUA: Din pacate in ultimii ani se poate observa clar efectul "lipitorilor de afise"
numiti sau alesi pt functii publice.

InvitatZIUA: Am studiat la un moment dat problema si am constatat ca nu prea au
functionat asa cum isi dorisera initiatorii. Piata pana la urma se regleaza dupa cerere si
oferta si dupa puterea de cumparare a populatiei. Daca vom gasi o formula viabila si
legala nu vad de ce sa nu incurajam si noi la Eforie realizarea unor magazine economat.

InvitatZIUA: Va doresc un Paste fericit si linistit alaturi de familie, de cei dragi !




